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Enligt en ny undersökning som SKTF-tidningen genomfört så minskade var 

tredje kommun i landet på de anställdas kompetensutveckling under 2009 på 

grund av ekonomiska problem.  

 I artikeln i tidningen vittnar personalchefer runt om i landet om att bara den 

kompetensutveckling som är absolut nödvändig har genomförts och att det 

enda man har genomfört är lagstiftade utbildningar.  

 Kortsiktigt kan det möjligtvis gå att spara pengar på detta vis men långsik-

tigt måste det vara rent av oekonomiskt att spara genom att dra ner på persona-

lens kompetensutveckling. 

 Mot denna bakgrund vill jag ställa följande frågor: 

1. Satsade Stockholms stad mer, mindre eller lika mycket på kompetens-

utveckling 2009 jämfört med tidigare år? 

2. Hur ser det ut nu under 2010 

 

Stockholm den 22 februari 2010 

 

Mirja Räihä Järvinen 


